《单词百科:practised是什么意思?practised怎么发音?practised的解释和用法》

英语单词practised是什么意思?practised怎么读?practised怎么发音?美加网为您整理了practised的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



practised怎么读

practised的读音:[prækt st]

practised的意思

- 1、adj.熟练的,老练的;
- 2、v.练习(practise的过去式和过去分词);实习;积极从事;执业;

practised<mark>的相关词组</mark>

1、Practise what you preach 言行一致;

practised的近义词

- 1、able adj.能够的;有能力的;有才干的;干练的;
- 2、accomplished adj.才华高的;技艺高超的;熟练的;
- 3、adept adj.精于...的,擅长于...的;巧妙的;
- 4、experienced adj.有经验的;老练的;
- 5、expert n.专家;行家;能手

practised的双语例句

1. With a practised hand he motioned a waiter to bring a fresh pot of coffee.

他老练地用手示意侍者送来一壶新煮的咖啡.

- 2. There are consistent reports of electrical torture being practised on inmates.
- 一直有报道称犯人被施以电刑。
- 3. He next practised asceticism, which was very common among Samanas.

他下一步是实行苦行, 在沙门中十分普遍.

4. The villagers no longer carry on the arts and crafts practised by their grandfathers.

村民们不再从事祖先的手工艺了.

- 5. Once you are practised at this sort of relaxation you will feel quite refreshed afterwards.
- 一旦你熟悉了这种放松方式,在放松之后就会感到神清气爽。
- 6. Acupuncture was practised in China as long ago as the third millennium BC.

中国早在公元前3,000年就已开始采用针灸疗法。

7. Silkworm culture is practised in order to get silk.

养蚕是为了得到蚕丝.

8、Integrated cultivation should be practised to increase the yield and profit per hectare. 应用综合性栽培措施,增加产量,提高单位面积的纯收益.

9. Not only did we learn parsing thoroughly, but we also practised continually English analysis.

我们不仅彻底学会了句法分析, 而且不断地练习英文分析.

10. She's only 18 but she's already a practised composer.

她才18岁,但已成了老练的作曲家。

11. She practised her part ruefully, feeling that she was effectually shelved.

她懊丧地排练着自己的角色, 觉得自己实际上是被闲置在一边.

12. She sent the shuttlecock flying over the net with a practised flick of the wrist.

她熟练地轻抖手腕,把羽毛球击过了网.

13、Democracy as practised in the Philippines really makes a mockery of the system! 菲律宾式的民主,真是对民主政制的莫大讽刺!

14. He has practised medicine for a year.

他开业行医已一年.

15. He has good ideas but he isn't practised in the art of marketing.

他有好的构想,但推销技巧却嫌生嫩。

16. In this session, the woman first repeats the squeeze technique as practised before.

在这个疗程里,女方首先按照以前练习的那样重复挤压技术。

- 17. The concept of & quot; one country, two systems & quot; is being practised in Hong Kong.
- " 一国两制 "的 构想 已在香港实行.
- 18. It did not take his practised eye long to notice that he was not the only one who was

hanging about.

眼力老道的他很快就注意到他不是唯一在闲逛的人。

以上是美加网为您整理的practised怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于practised的用法

、practised的释义、practised的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/practised

